

ORDERS OF THE DAY**GOVERNMENT BUSINESS****BILLS**

Second reading of Bill C-43, An Act to amend the Lobbyists Registration Act and to make related amendments to other Acts.

The Honourable Senator Pearson moved, seconded by the Honourable Senator Hervieux-Payette, P.C., that the Bill be read the second time.

After debate,

The Honourable Senator LeBreton moved, seconded by the Honourable Senator Lavoie-Roux, that further debate on the motion be adjourned until the next sitting.

The question being put on the motion, it was adopted.

OTHER BUSINESS**SENATE PUBLIC BILLS**

Order No. 1 was called and postponed until the next sitting.

REPORTS OF COMMITTEES

Consideration of the Third Report of the Standing Committee on Privileges, Standing Rules and Orders (Amendment to Rule 17(1)), presented in the Senate on 10th May, 1995.

The Honourable Senator Robertson moved, seconded by the Honourable Senator Beaudoin, that the Report be adopted.

After debate,

The question being put on the motion, it was adopted.

Order No. 2 was called and postponed until the next sitting.

OTHER

Orders No. 78 (motion) and 45 (inquiry) were called and postponed until the next sitting.

Resuming the debate on the Point of Order concerning the acceptability of the motion of the Honourable Senator Cools, seconded by the Honourable Senator Carstairs:

That a Special Committee of the Senate be constituted to examine and report upon the conduct and behaviour of certain justices and barristers of the Ontario Court of Justice (General Division), raised by the Honourable Senator Cools in her speeches on Parliamentary Privilege in the Senate in terms of:

ORDRE DU JOUR**AFFAIRES DU GOUVERNEMENT****PROJETS DE LOI**

Deuxième lecture du projet de loi C-43, Loi modifiant la Loi sur l'enregistrement des lobbyistes et d'autres lois en conséquence.

L'honorable sénateur Pearson propose, appuyé par l'honorable sénateur Hervieux-Payette, C.P., que le projet de loi soit lu la deuxième fois.

Après débat,

L'honorable sénateur LeBreton propose, appuyé par l'honorable sénateur Lavoie-Roux, que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

AUTRES AFFAIRES**PROJETS DE LOI D'INTÉRÊT PUBLIC DU SÉNAT**

L'article n° 1 est appelé et différé à la prochaine séance.

RAPPORTS DE COMITÉS

Étude du troisième rapport du Comité permanent des privilèges, du Règlement et de la procédure (modification du paragraphe 17(1)), présenté au Sénat le 10 mai 1995.

L'honorable sénateur Robertson propose, appuyé par l'honorable sénateur Beaudoin, que le rapport soit adopté.

Après débat,

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'article n° 2 est appelé et différé à la prochaine séance.

AUTRES

Les articles nos 78 (motion) et 45 (interpellation) sont appelés et différés à la prochaine séance.

Reprise du débat sur le rappel au Règlement au sujet de la recevabilité de la motion de l'honorable sénateur Cools, appuyée par l'honorable sénateur Carstairs,

Qu'un comité spécial du Sénat soit constitué pour examiner, afin d'en faire rapport, la conduite de certains juges et avocats de la Cour de justice de l'Ontario (Division générale), signalée dans la déclaration faite au Sénat par l'honorable sénateur Cools, sur le privilège parlementaire, quand ceux-ci :